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Sirbmó-Sirmo IL
Ãrsmøte 2OZl Johkeðoohkkin

Tid: 20. februar 2020kL.18.15 - 19.40
Sted: Sirpmá skuvla / Sirma skole

Fremmøtte: I Sirma: Leif varsi, Tormod Varsi, Per ove Måsø, Johan A. Anti, Leif Erik
varsi, Per Torleiv Ravna, Eirik A. Ravna, Monica Balto Anti, per A. Holm, Nancy p-Anti,
Synnøve Solbakk. Dieitalt: Agnar Varsi, JøwinDervola, Ole Georg Pettersen, Ole Henrik
Somby, Kari Anne Bøe, Lise M. Johansen.

Saksliste:
01/21 Godkjenne de stemmeberettigede
0212I Valg av dirigent
03121 Valg av protokollfører
04/21 Velge to medlemmer til å underskrive protokollen
05/2I Godkjenne innkallinga
06121 Godkjenne sakslista
07 l2I Godkjenne forretningsorden
08121 Behandle idrettslagets årsberetning
09121 Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning og kontrollutvalgets

beretning
10/21 Behandle forslag og saker
l1/2I Fastsette medlemskontingent på minst kr 50 og treningsavgift, eller gi fullmakt til å

fastsette treningsavgift er
I2l2I Vedta idrettslagets budsjett
13 l2l Behandle idrettslagets organisasjonsplan
14/21 Foreta valg

Sak 01 121 Godkjenne de stemmeberettigede
Vedtak:Alle fremmøtte ble enstemmig godkjent som stemmeberettigede

Sak 02121 Valg av dirigent
Forslag fra Per A. Holm: Monica Balto Anti som møteleder
Vedtak: Enstemmig valgt.

Sak 03/21 Valg av protokollfører
Forslag fra Monica Balto Anti: Synnøve Solbakk som protokollfører
Vedtak: Enstemmig valgt.

Sak04l2l Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen
Forslag fra Monica Balto Anti: Jøwin Dervola og Ole Henrik Somby.
Vedtak: Enstemmig valgt.

Sak 05/21 Godkjenne innkallinga
Vedtak: Innkallinga ble enstemmig godkjent.
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Sak 06/21 Godkjenne sakslista
Vedtak: Sakslista ble enstemmig godkjent.

Sak 07 121 God kjen ne forretn i n gsorden
Vedtak: Forretningsorden ble enstemmig godkjent.

Sak 08/21 Behandle idrettslagets årsberetning
Styrets forslag årsmelding lor 2020 av 4, februar 2020 fl ble fremlagt

Endringer til beretningen:
. Pkt 4.1, s. 5:I2020 er halve fotballbanen klipt og vedlikehold.
. Pkt. 4.1 s. 5: Idrettslagethar overtatt ansvaret for en skiløypetrasé i Lak5johka, som

kjøres av våre medlemmer i området.
o Pkt. 4.2, s.6: Vi har hatt 13 løpsarrangementer/konkurranser.

Vedtak: Fremlagte årsmelding med endringer ble enstemmig vedtatt.

Sak 09/21 Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning,
kontroll utval gets beretn i ng
Styret fremla revidert regnskap for 2020 med kontrollutvalgets beretning av 11. februar 202I

Merknader fra Nancy P. Anti: Anlegg og utstyr med mindre verdi/saldo enn kr. 15.000 bør
avskrives til kr 0.

Vedtak: Fremlagte regnskap og kontrollutvalgets rapport og merknad ble enstemmig godkjent.

Sak 10121 Behandle forslag og saker
I ngen forslag/saker mottatt.

Sak 11l21 Fastsette medlemskontingent på minst kr 50 og treningsavgift, eller gi
fullmakt til å fastsette treningsavgifter
Styrets forslag: Beholder dagens kontingentsatser: kr 400 kr for familiemedlemskap, kr 200 kr
for enkeltmedlemmer og kr 100 for pensjonister/trygdede. Styret får i fullmakt til å fastsette
eventuelle treningsavgifter.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 1 2121 V edta idrettslagets budsjett
Styrets forslag til budsjett for 2020 av 6. februar 2021 ble fremlagt.

Forslag fra Ole Henrik Somby og Nancy P. Anti: Konto/post 4220 Anangementsutgifter økes med
kr. 30.000 til k. 105.000 pga Sámi marathon.

Vedtak: Fremlagte forslag til budsjett med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.

Sak 1 3121 Behandle idrettslagets organisasjonsplan
Styrets forslag til organisasjonsplan for 2021 av 3. februar 2021 ble fremlagt.
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Forslag fra Monica Balto Anti: Anleggsgruppa innhenter tilbud på robotgressklipper og
sykkelgruppe vurdere å arrangere en terrengsykkeltur/trening over vida
(Idj avuonduttar/Ifi ordfi ellet og Lágesduottar/Laksefi ordvidda).

Vedtak: Fremlagte forslag til organisasjonsplan med tilleggsfcrrslag ble enstemmig vedtatt.

Sak 14121 Foreta valg
a) Styret:
Valgkomiteens forslag:
Leder: Monica Balto (gjenv alg; 2021 -22)
Styremedlemmene: Synnøve Solbakk og Leif Erik Varsi (gjenvalg;202I-23).
Varamedlemmer: 1 . Leif V arsi (2021 -23), 3. Erlend Skippervik Sætr e (202I -23)

Nestleder Agnar Varsi, styremedlem Lone J. Nilssen og2.varamedlem May-Synnøve Trosten
er ikke på valg.

Vedtak:
Monica Balto Anti ble enstemmig valg som leder 1 år. Leif Erik Varsi og Synnøve Solbakk
ble enstemmig valgt som styremedlemmer for 2 âr. Leif Varsi og Erlend S. Sætre ble
enstemmig valgt som 1. og 3. varamedlem til styret for 2 ãtr.

b) Kontrollutvalg med (minst)to medlemmer og (minst) ett varamedlem
Valgkomiteens forslag:
Medlemmer: Tom Hansen (leder) og Tormod Varsi, varamedlem: Yvonne Johannesen.
Vedtak: Enstemmig vedtatt.

c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett
eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene.
Forslag fra Synnøve Solbakk: Styret får i fullmakt til å oppnevne representantene.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

d)Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem
Forstag fra Agnar Varsi: Espen Reisænen (leder), Marja-Elina Ballovara Varsi og Kari Anne Bø.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

e) Eventuelt øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplar:
Anleggs- og aktivitetsgruppe Sirbmá:
Per Ove Måsø (leder), Tor Asle Varsi og Monica Balto Anti.
Friidrettsgruppe:
Camilla Kalliainen (leder), Lise M. Johansen og Johan A. Aûti.
Sykkel- og triatlongruppa:
Per Torleiv Ravna (leder), Stein Joks og Áike Selfors.

Forslag fra Monica Balto Anti: Marianne Balto forestår istedenfor Áike Selfors i sykkel- og
triatlongruppa. Dette pga kjønnsfordeling, jf. lov/vedtektene $ 4 (1).

Vedtak: Enstemmig vedtatt med tilleggsforslag.

Møtet hevet kl. 19.40.
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Ole Henrik Somby




